
 
Nieuwsbrief	februari	2023	

Korte terugblik op de jaarvergadering 
 
We kijken tevreden terug op onze drukbezochte 
jaarvergadering. Hieronder nog een toelichting op 
een aantal onderwerpen die op de agenda 
stonden. Ik zal niet alles benoemen, maar wil hier 
even terugkomen op 

- het Hart van Haghorst,  
- Welder 2,  
- donatie Reijrink,  
- de bestuurswisselingen. 

 
Hart van Haghorst 
Dit plan werd via een prima presentatie duidelijk uitgelegd en iedereen kon via de schermen 
zien dat het plan behoorlijk was aangepast sinds de laatste presentatie. Compacter en met 
zuinig ruimtegebruik om het daarmee beter in te passen en betaalbaar te maken. Of dit 
laatste gaat lukken, wordt de komende twee maanden bekend. Er is nog een financieel 
tekort en er worden nog cijfers doorgerekend maar we hebben goede hoop dat het totale 
plan doorgang kan vinden. 
Veel hangt af van de politieke partijen die we allen de laatste weken nog hebben gesproken. 
Financiën zijn een onderdeel in de besluitvorming, maar ons inziens is de  leefbaarheid voor 
het dorp zeker zo belangrijk. Met het voorliggende plan kan Haghorst jaren vooruit en zal ons 
dorp alleen maar aantrekkelijker worden. 

 
 
Welder 2 
Ook hier werd met een presentatie door de gemeente duidelijk gemaakt hoe het bouwplan er 
uit komt te zien. Er is in totaal nu ruimte voor ongeveer 68 woningen voor starters, 
doorstromers en senioren. Een gedeelte hiervan worden sociale koopwoningen en 
huurwoningen. Er moeten nog enkele gesprekken gevoerd worden, maar in de vergadering 
gaf de wethouder aan dat voor de zomervakantie het bestemmingsplan wordt voorgelegd 
aan de raad. Zodra we meer horen over de besluitvorming en wat daarna volgt zoals 
kaveluitgifte, zullen we dit via de nieuwsbrief of app laten weten. 
 



Donatie Reijrink 
In het kader van het 50-jarig bestaan van de firma Reijrink heeft de Coöperatie een zeer 
gulle gift van € 10.999,-- ontvangen om te gebruiken voor maatschappelijke doelen in 
Haghorst. We hebben er goed over nagedacht en vinden het belangrijk dat er voldoende 
initiatieven kunnen worden ondersteund. Besloten is dus dat er maximaal € 1.000,-- per 
initiatief ter beschikking wordt gesteld. De bedoeling is dat aanvragers eerst bij (een) andere 
financiers proberen het geld te krijgen. Dus heeft iemand een initiatief dat € 1.500,-- kost en 
kan er maar € 900,-- bij andere financiers gevonden worden dan kan het restant 
aangevraagd worden bij de Coöperatie. Op de website van de Coöperatie staat een formulier 
om een aanvraag in te dienen bij het bestuur. Alle initiatieven zijn welkom als het maar een 
maatschappelijk doel binnen Haghorst heeft. 
 
Bestuurswisseling 

Aan het einde van de jaarvergadering stond de 
bestuursverkiezing op de agenda. Wim, Ad en Elly waren 
aftredend en niet meer herkiesbaar. John had voor allen een 
mooi woordje klaar en een klein afscheidspresentje hoort er 
natuurlijk ook bij. 
Als nieuwe bestuursleden werden Rosemarie van der Velden 
en Bart Persoons voorgedragen. Deze werden beide met 
groot applaus gekozen.  
Door deze bestuurswisselingen heeft er een nieuwe 

taakverdeling plaatsgevonden: 
Voorzitter: Jan van Doormaal, Vicevoorzitter: John van Dijck, Secretaris: Rosemarie van der 
Velden, Penningmeester: Frans Roest, Bestuursleden: Ilse van Gestel, Bart Persoons 
Vacature:????? 
Zoals jullie zien is er nog een vacature en bij deze de oproep om eens na te denken of 
bestuurslid ook niet iets voor jou is. Je kan je altijd laten informeren door een van de 
bestuursleden. We missen nog iemand met kinderen op de middelbare school dus als je aan 
dat profiel voldoet, zou je een perfect bestuurslid voor ons zijn. 
 
Jan van Doormaal  
Als laatste wil ik mezelf nog kort voorstellen als jullie nieuwe voorzitter: Tot ruim tien jaar 
geleden was ik nog woonachtig aan de Lage Haghorst, waar ik tot die tijd een 
varkenshouderij heb gerund. Na sanering van het bedrijf heb ik dit verkocht en ben ik gaan 
wonen aan de Walweg 6 waar ik nu alweer tien jaar zeer tevreden woon. 
Naast de varkenshouderij was ik nog 12 jaar huurder van de kantine van EDN’56 en ook 
politiek actief als raadslid. Mede door de politieke ervaring, na 11 jaar raadslid te zijn 
geweest, werd ik in 2013 wethouder van de gemeente Hilvarenbeek. In 2017 ben ik hier mee 
gestopt en nu houd ik me vooral bezig met vrijwilligerswerk, waar het bestuur van de 
Coöperatie er een van is. Ik heb nu het voorzittersstokje van Wim overgenomen en zal mijn 
best doen om hier een goede invulling aan te geven. Bij vragen kun je me altijd benaderen 
en zal ik samen met het bestuur kijken of we een oplossing kunnen bieden. 
 
Roos van der Velden 
Ik ben de nieuwe secretaris van de Coöperatie en woon inmiddels, samen met Dick 
Edelman, alweer ruim 23 jaar aan de Lage Haghorst. Als vrijwilliger heb ik kennisgemaakt 
met het Stuiterbal, de Blubberrun en sommigen zullen mij kennen van het stembureau waar 
ik ook dit jaar weer mee zal helpen. In het dagelijks leven ben ik pensioendeskundige. Ik 
adviseer bedrijven en ondernemingsraden en heb met een collega een softwareprogramma 
ontwikkeld voor pensioenberekeningen bij echtscheiding.  
Mijn grootste hobby is paardrijden, ik ben dan ook een echt paardenmeisje � en als zodanig 
certificaathouder van het Springpaardenfonds Nederland (SFN 2) en voorzitter van 
rijvereniging FEVIOR in Moergestel. Ik heb er heel veel zin in om de Coöperatie te 
ondersteunen en ook mij kun je altijd benaderen voor vragen of ideeën. 



 
Bart Persoons 
Ook ik ben sinds afgelopen ledenvergadering toegetreden als nieuw bestuurslid. Ik ben 
geboren en getogen in Haghorst en ik woon nu samen met Karlijn in de Emmastraat en in 
mei verwachten wij ons eerste kindje. In de afgelopen jaren ben ik op meerdere vlakken 
actief geweest in Haghorst. Zo ben ik betrokken geweest bij EDN en Het Oranjeplein. Ook 
ben ik bestuurslid bij Het Spektakel geweest. Momenteel ben ik bestuurslid bij J-Town 
Haghorst waarmee we Het Stuiterbal en het (nu al uitverkochte) Hospaleis organiseren.  
In het dagelijks leven ben ik data analist bij Studyportals in Eindhoven. In deze rol hou ik me 
vooral bezig met het verwerken en analyseren van data zodat we zowel studenten nog beter 
van informatie kunnen voorzien als universiteiten kunnen ondersteunen bij het opzetten van 
studies waar vraag naar is. 
Mijn doel als bestuurslid van de Coöperatie is om samen met jullie Haghorst leefbaar te 
houden en nog levendiger te maken.	
 

 
KBO Project -Toekomstig wonen begint nu. Start campagne op 8 maart 
 
Deze bijeenkomst is voor alle senioren in de gemeente Hilvarenbeek. Waarbij we  
benadrukken dat ook de jongere senioren (55+), hun kinderen en mantelzorgers van harte 
welkom zijn. 
Het is algemeen bekend dat wij in Brabant, ook in onze dorpen, in een rap tempo vergrijzen: 
we worden ouder en er komen steeds meer 65+ers bij. Dat zal de komende 20 jaar nog veel 
harder gaan. Ook in de gemeente Hilvarenbeek. Dan is het goed om samen na te denken 
wat we belangrijk vinden om goed oud te worden in ons dorp.  
 
 

 
 
Hoe willen we dan wonen?  
Veel senioren willen in hun huidige woning blijven wonen. Het is ook het beleid van de 
overheid dat we steeds langer gewoon thuis blijven wonen. Maar is die woning daarvoor 
geschikt, of eenvoudig geschikter te maken?  
Of is verhuizen toch slimmer? En is er dan een geschikte woning voorradig? Wat is de 
planning van voor ouderen geschikte woningen in ons dorp?  
Er zal ook ooit meer zorg nodig zijn, maar hoe doen we dat als er steeds minder 
zorgmedewerkers en mantelzorgers beschikbaar zijn? Wat kunnen we dan voor elkaar 
betekenen?  
Daarvoor starten we in maart 2023 een informatie- en bewustwordingscampagne met in de 
komende maanden verschillende themabijeenkomsten en artikelen in de Hilverbode.  
De aftrap van de campagne is woensdag 8 maart om 19.30 uur (zaal open om 19.00 
uur) in Elckerlyc.  



Nieuws van HALLO Haghorst 

        

Warmte voor Oekraïne – donatie Kerst-Inn 
Tijdens de afgelopen Kerst-inn, die werd georganiseerd door HALLO Haghorst, is er door 
vele bezoekers een donatie gedaan voor “Warmte voor Oekraïne”.  De werkgroep Oekraïne 
(Veerle van der Loo, Diana van den Boer, Cindy Kleij) hebben ondertussen een mooi doel 
gevonden voor het ingezamelde geld. 
De organisatie Safe Passage 4 Ukraine heeft een aantal projecten waarvoor zij geld 
inzamelen. Waaronder zelfgemaakte houtkacheltjes waarop gekookt kan worden en die 
warmte geven tijdens de enorm koude wintermaanden.  Deze kacheltjes worden momenteel 
gemaakt en voorzien van een metalen bordje waarop de donateurs een tekst kunnen laten 
zetten. De kachels worden voornamelijk in de regio Kherson verspreid. Bij de kachels krijgen 
mensen ook een voorraadje hout. Op de “Haghorstse kachel” komt in het Oekraïens de 
tekst: warme groeten van de inwoners van Haghorst, Nederland.  
 
We willen iedereen van harte bedanken die een bijdrage heeft geleverd. 
 
Op de website www.sp4ukraine.org is meer te lezen over de verschillende projecten en kun 
je meer informatie vinden als je klikt op ‘sponsor a stove’. Om een indruk te geven van de 
kachels  hierboven een aantal foto’s (deze komen van de website/social media kanalen van 
de organisatie). 
 
Wisseling in bestuur HALLO Haghorst 
Afgelopen december zijn Ria Blankers en Karien Slegtenhorst gestopt als bestuurslid van	
HALLO Haghorst. Ria was één van de drijvende krachten achter het ontstaan ervan en ook 
één van de aanjagers van een dorpscoöperatie. Daar mogen we trots op zijn!	
Ook Karien was vanaf het begin actief betrokken bij het bestuur. En beiden hebben zich met 
veel plezier en energie ingezet voor de leefbaarheid van het dorp. Ria en Karien vonden het 
tijd worden om het stokje door te geven aan mensen die met een frisse blik hun taken 
kunnen overnemen. Beiden willen ze graag betrokken blijven bij verschillende activiteiten, 
maar dan meer op een ‘afroepbasis’ en bij verschillende projectgroepjes. We zullen hen dus 
zeker nog geregeld tegenkomen bij HALLO Haghorst activiteiten.  Het bestuur kijkt terug op 
een fijne tijd met Ria en Karien. Ze zullen allebei dan ook zeker gemist worden.  Ook Rina 
heeft aangegeven dat het voor haar langzaam aan welletjes is. Zij wil op korte termijn haar 
bestuurstaken neerleggen.  

Als opvolgers van Ria en Karien, heeft het bestuur 2 nieuwe leden welkom mogen heten: 
Lieke Persoons en Margriet Ratelband. Zij komen met een frisse blik en met enthousiasme 
de ‘club’ versterken.  We heten hen dan ook hartelijk welkom. Op dit moment bestaat het 
bestuur uit de volgende personen: Rina van Helvert, Veerle van de Loo, Jolijn van Bommel, 
Dieny Kokx, Jeanine van den Heuvel, Cindy Kleij, Lieke Persoons en Margriet Ratelband.  



Met het naderende vertrek van Rina, zijn we op zoek naar versterking. Lijkt het je leuk om bij 
het bestuur te komen, of lijkt het je op leuk om bij kleinere projectjes mee te doen als 
organisatie? Misschien wil je eerst wat meer informatie. Dat kan door een mail met je naam 
en telefoonnummer te sturen naar Cindy Kleij (cindy.kleij@cooperatiehaghorst.nl) of bij een 
van de andere bestuursleden. Er wordt dan zo snel mogelijk contact met je opgenomen. We 
zouden het met name leuk vinden als er zich een man aanmeldt.  

Haghorst Hapt wederom zeer succesvol 

Op zaterdag 28 januari werd voor de 3e keer Haghorst Hapt 
georganiseerd door HALLO Haghorst. Dit jaar deden er 30 
koppels (waarvan 1 solist) mee. Dit was 1 koppel meer dan 
vorig jaar.  Bij Den Horst werd om 17.30 uur verzameld. En na 
een heerlijke amuse die door de organisatie was bereid, 
kregen de deelnemers hun envelop met daarop de adressen 
waar ij die avond hun voor-, hoofd- en nagerecht zouden gaan 
eten. Eén van de gangen was door hen zelf bereid.  
 
Om 18 uur ging iedereen op pad naar het eerste adres. Na 
elke gang kwamen velen elkaar tegen in het dorp, wandelend 

of op de fiets, op weg naar het volgend adres.  De meeste deelnemers kwamen vanaf 22.15 
uur weer terug naar Den Horst om na te borrelen en ervaringen uit te wisselen.  
Alle deelnemers waren even enthousiast. Het werd vooral gewaardeerd om eens met 
‘andere’ mensen in gesprek te raken, mensen die je anders nooit zo snel zou treffen. Ook 
vonden mensen het leuk om bij een ander ‘binnen te kijken’.  Wat alle deelnemers 
benadrukten is dat het niet uit maakt wat er klaar gemaakt wordt voor gerecht, maar dat het 
vooral gaat om de gezelligheid en het ongedwongen karakter van de avond.  
Er is plaats voor veel meer deelnemers! De organisatie zou het leuk vinden als er volgend 
jaar nóg meer mensen mee doen.  En de mensen die denken dat zij niet een drie-sterren-
maaltijd kunnen koken: een simpele Hollandse pot of zelfs een afhaalmaaltijd zijn geen 
probleem.  
 
Gratis busvervoer naar concert harmonie 
Op zondagmiddag 5 maart zal de Koninklijke Harmonie Concordia de voorstelling “Concordia 
Danst!” opvoeren in de Concertzaal van Tilburg.  Met muziek, zang en dans wordt het 
publiek tijdens de voorstelling meegenomen in een groot ‘feest van het hart’. Zanger Huub 
de Bruijn (van oorsprong Diessenaar en gespecialiseerd in tango en Argentijnse 
folkloremuziek), de leerlingen van Dansschool Hilvarenbeek (o.l.v. Meike Roberts) en 
zangeres Renée Pauel uit Hilvarenbeek (o.a. bekend van Theater Rauwkost) werken mee 
aan dit unieke concert.  
Voor leden van de KBO wordt er gratis busvervoer van en naar de concertzaal 
georganiseerd (gesponsord door de Nobertusparochie Hilvarenbeek). 
Het concert begint om 14.30u en zal tot ongeveer 16u duren. De opstaptijd- en plaats voor 
de bus wordt nog bekend gemaakt en voor de terugreis zal dat nabij de concertzaal zijn, 
rond 16.30 uur. 
De kaartjes voor het concert betaald u zelf. De entreeprijs bedraagt €17.50. Kaartjes kunt u 
bestellen op de website van Schouwburg/Concertzaal Tilburg 
(https://www.schouwburgconcertzaaltilburg.nl/evenementen/agenda?keyword=Concordia&m
onth=). Wilt u gebruik maken van het gratis vervoer van en naar de Concertzaal? Stuur dan 
een mailtje, met daarin met hoeveel personen u gebruik wilt maken van het gratis vervoer 
naar concordiadanst@gmail.com en u wordt op de hoogte gehouden van de preciezere 
opstaptijd- en plaats. Voor meer informatie over de harmonie, kijk op www.khcvan1839.nl . 
	



LIEF-	&	LEEDBERICHTEN	

Geboren:	
 
De eerste baby van 2023 is geboren! Op 10 januari 2023 zag Sef 
Janssen het levenslicht.  
 
Trotse ouders zijn Tim Janssen en Sofie van Gerven.  En Jur is 
ineens grote broer geworden.  
 
We wensen hen veel geluk en liefde toe.  
 
 
 

 
 
 
          Overleden: 
 
 

Op 5 december jl. is Toon van Kroonenburg overleden op 87-
jarige leeftijd. Toon was echtgenoot van Jo en trotste vader 
en opa.  
 
In Haghorst en omstreken heeft hij als metselaar vele 
gebouwen helpen neerzetten. Onder 
Andere D’n Deel.  
 
We wensen de familie en nabestaanden veel sterkte met het 
verlies.  

 
 
Ken je iemand die is overleden, iemand die in het huwelijk is getreden, stellen die een 
jubileum vieren, baby’s die geboren zijn of is er iemand in je straat komen wonen? Geef dit 
dan rechtstreek door aan Cindy (bestuur HALLO Haghorst), via het volgende mailadres: 
cindy.cooperatiehaghorst@gmail.com. Zij zal dan persoonlijk contact met diegene (of de 
familie) opnemen om te vragen of er een vermelding in de nieuwsbrief mag komen. 
Doorgeven mag ook aan iemand van HALLO Haghorst of Veerle de dorpsondersteuner. 
Uiteraard wordt dit alleen gepubliceerd met toestemming van diegene.  
 

Garagesale – Save the Date zondag 23 april 
Een aantal jaren geleden werd er jaarlijks een succesvolle 
garagesale gehouden in het dorp. Een aantal bestuursleden van 
HALLO Haghorst hebben het initiatief opgepakt om de garagesale 
nieuw leven in te blazen.  
 
Zet zondag 23 april alvast in je agenda.  
 



De werkgroep (bestaande uit Margriet Ratelband en Cindy Kleij) is momenteel met veel 
plezier druk bezig met het voorbereiden van de spelregels, aanmeldformulier en promotie.  In 
de komende nieuwsbrief volgt meer concrete informatie en ook zullen flyers en het 
aanmeldformulier in de komende periode worden rondgebracht. De werkgroep hoopt op net 
zoveel enthousiasme en uiteraard op massale aanmeldingen! 
 

Nieuws van de Commissie Kleine Kern Haghorst 

	

Foto  van de maand:  Het scorebord in de Welder 

Aan de “geboortegolf” in Haghorst komt gelukkig nog steeds geen einde. Zoals hierboven bij 
de lief- en leedberichten al te lezen was, werd als eerste baby van 2023 Sef Janssen 
geboren. En dat werd  voor de woning bij de Welder uitbundig gemeld met leuke bordjes en 
een “scorebord”  waaruit blijkt dat de Bengeltjes voorstaan met een stand van 5 tegen 3 voor 
de Bierkeepertjes. 

 

Nieuw(s) op de website www.haghorstonsdorp.nl 
Nieuw(s) op de website Haghorst Ons Dorp – die  een complete nieuwe look heeft gekregen 
- en de daaraan gekoppelde Facebookpagina van de Commissie “Haghorst Nieuws”: 

• Agenda voor Haghorst voor februari 
• Evenementenagenda Haghorst 2023 (aanvullingen zijn welkom) 
• Bericht Christ van Dorst nieuwe hoofdtrainer van EDN’56 
• Bericht Prins Beneficius en president Christiaan van de Durdauwers geïnstalleerd 
• Info “Hardlopen iets voor jou?” 
• Nieuwsbrief februari 2023 
• Afvalwijzer 2022 via de website onder de kop “wonen” naar afvalverwerking (te 

downloaden). 
 



Organisatie Hospaleis op zoek naar vrijwilligers 
De organisatie van Het Stuiterbal presenteert op carnavalsmaandag: 
Hospaleis! 20 februari geven ze van 14:00 tot 23:00 uur een 
grandioos carnavalsfeest in en rondom de residentie van CV De 
Durdauwers. Het is UITVERKOCHT, met voornamelijk 
carnavalsvierders uit de omgeving. Dit wordt 111% durdauwen met 
polonaises, confetti & paarden in de gang. Iets minder hardere stijlen 
en meer feest. 
Helpen als vrijwilliger  
Vind je het ook mooi dat we in Haghorst een van de gezelligste 

feesten uit de regio hebben? Help dan mee om er een onvergetelijke 1e editie van te maken! 
Je hebt zo ook meteen gratis entree te pakken. Er zijn nog enkele plekken vrij op 
www.hospaleis.nl/vrijwilligers.  
	
Ook beginnen met hardlopen? 

 
Op 11 februari begint Bart van Buiten Gewoon Gezond met 
een hardloopgroepje. In 12 weken bouwen we op naar 15 
minuten achter elkaar hardlopen. De trainingen zijn op 8 
zaterdagochtenden om 9:00 uur. 
In de trainingen wordt er door middel van oefeningen en tips 
aandacht gegeven aan een goede looptechniek. Wil je correct 
lopen op een manier die past bij de anatomische bouw van je 
lichaam, dan loop je met een  “natural running” techniek, 

waarbij je op je midden/voorvoet landt zodat je je kuiten en achillespees kan gebruiken om 
landing van elke stap op te vangen. Heel belangrijk is het heel rustig op te bouwen en te 
luisteren naar je lichaam, om overbelasting van de kuit/achillespees te voorkomen. Na 12 
weken kan je 15 minuten aaneengesloten hardlopen op een verantwoorde manier die goed 
is voor je lichaam.  
Blubberrun of 10km? 
Ben je enthousiast geworden? Dan kan je vanaf daar mooi doortrainen voor tot de EDN 
Blubberrun. In juli kan je namelijk ongeveer 5km hardlopen. Geen zin in modder, maar wil je 
wel een leuk doel in je agenda zetten? Tijden de 10Miles van Tilburg in september ben jij 
klaar om 10 kilometer te lopen! Wil je meer informatie of wil je jezelf aanmelden? Stuur even 
een mailtje naar bart@buitengewoongezond.nl! 
 

Agenda voor Haghorst voor de maand februari  

Wat staat  er aan zaken op de agenda in Haghorst voor de maand 
februari?  Met carnaval in het vooruitzicht  gaat bij velen het 
carnavalshartje al sneller kloppen. Aanvullingen zijn altijd welkom via 
de mail haghorst@wxs.nl en worden verwerkt. 
1 februari Oud papier - Sint Jozefschool 
1 februari Koffie inloop HALLO Haghorst – Kantine Sportpark de 

Haan 
1 februari NLP informatieavond – Bij Kaber 
6 februari uitleg gespreksgroep bezoeken ouderen – Emmastraat 13 
10 februari Ophalen groente-, fruit- en tuinafval  
15 februari Koffie inloop HALLO Haghorst in carnavalssfeer – Kantine Sportpark de Haan 
17 februari Ophalen plastic, metalen- en drankkartons 
17 februari Eetproject HALLO Haghorst – Kantine Sportpark de Haan 
18 tot en met 20 februari – Carnaval 
20 februari Sluitingsdatum aanleveren info voor de nieuwsbrief 
21 februari Ophalen restafval 


